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Verslag Raad van Bestuur 04/01/2021 

 

Aanwezig: Bart Danhieux, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Jan Stryckers, Tom Lovink, Giannoula 

Tsakitzidis, François Mulleners, Raf Baudewijn, Kristof Briers, Erwin Dirkx 

Afwezig: / 

Ambtshalve: Patrick Boes, Dries Boulet, Tessa Leeten (secretariaat) 

Verontschuldigd: Luc Tack 

 

1. Opening door de voorzitter 

Bart opent de vergadering, wenst iedereen het beste toe voor het nieuwe jaar en drukt de 

wens uit om snel onze handbalactiviteiten weer te kunnen hervatten. 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergaderingen (bijlage) 

Het verslag van de RvB van 07/12/2020 wordt – in afwachting van opmerkingen die eventueel 

later nog binnenkomen -  goedgekeurd. 

 

3. Beheer SG 

- Aanwerving Dries stavaza 

De uiterste startdatum van Dries bij de VHV ligt op 22/02/2021. Patrick heeft contact 

opgenomen met Acerta om de mogelijkheden te bespreken om eventueel wat eerder 

aan de slag te kunnen gaan. Mogelijk kan Dries voor enkele dagen in de week op 

interimbasis bij de VHV tewerkgesteld worden, of kan er een addendum aan zijn 

huidige contract toegevoegd worden waarmee hij deeltijds voor de VHV kan werken. 

 

4. Beheer RvB 

- Goedkeuring tuchtreglement: uitleg. 

Het tuchtreglement werd door de meerderheid van de leden van de RvB van de VHV 

per mail goedgekeurd en werd op 31/12/2020 gepubliceerd. Erwin merkt op dat er 

wijzigingen zijn gebeurd aan de VHV-statuten. Alvorens wijzigingen te kunnen 

doorvoeren aan/opnemen in de statuten, zouden deze volledig herwerkt moeten 

worden. Daarnaast moet elke wijziging aan de statuten (of een geheel nieuwe versie) 

sowieso door de Algemene Vergadering goedgekeurd worden. 

 

De herwerking van de reglementen wordt in maart 2021 opnieuw opgenomen. Erwin 

zal contact opnemen met Dries om dit te bespreken. Verder dient de vergelijking 

tussen de Vlaamse en de Waalse straffencataloog dringend gemaakt te worden. De 

Vlaamse versie moet gelijkgetrokken worden met de Waalse versie. 

Terwijl Dries volmachten heeft gekregen op de rekeningen, hebben de ‘oude’ 

bestuurders hier geen toegang meer toe. 

 

- Bespreking: hoe gaan we verder met de regeling voor de verenigingswerkers na 

goedkeuring van het wetsvoorstel? Zie link https://www.sport.vlaanderen/statuut-

verenigingswerk/statuutverenigingswerk/ voor meer uitleg. 

https://www.sport.vlaanderen/statuut-verenigingswerk/statuutverenigingswerk/
https://www.sport.vlaanderen/statuut-verenigingswerk/statuutverenigingswerk/
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De aangepaste regeling geldt voor alle verenigingswerkers binnen de federatie (dus 

niet enkel de scheidsrechters). De gewijzigde overeenkomst houdt in dat men 2x 10% 

zal worden belast (10% voor de werkgever (in dit geval de VHV) en 10% voor de 

verenigingswerker). Het vrijwilligerswerk blijft wel bestaan in haar huidige vorm. 

 

In dit blanco seizoen wordt het belangrijk om voor de resterende wedstrijden telkens 

scheidsrechters woonachtig in de buurt van de thuisploeg in kwestie aan te duiden. 

 

Erwin, Patrick, Bart, Dries, Tim en eventueel François en Marc plannen in de loop van 

de week een call in om te bekijken wat de beste oplossing is voor iedereen (niet enkel 

de scheidsrechters) die als verenigingswerker bij de VHV actief is. Dries zal ook 

contact leggen met onze zusterfederaties (volleybal, basketbal) en de VSF om te 

bekijken hoe zij omgaan met de veranderingen. Bart, Patrick en Dries zullen 

donderdagnamiddag afspreken wanneer de call kan plaatsvinden. 

 

5. Financiën 

Els zal starten met de jaarafsluiting. De cijfers zijn nog ongeveer dezelfde zoals besproken 

op de BAV 2020. De subsidie van Sport Vlaanderen (€ 84.000) is intussen gestort en kan dus 

gecrediteerd worden aan de clubs. 

 

6. Cellen en Commissies  

- Cel IT : overzicht activiteiten van PHPro (Marc, Tom) 

We werken met PHPro verder aan de prioriteitenlijst. Verder staat er dinsdag 

05/01/2021 een meeting i.v.m. de scheidsrechterproblematiek op het programma en 

zal Tom enkele  zaken met betrekking tot speelhandbal.be doorsturen aan Dries en 

Patrick. Momenteel wordt er niet gewerkt rond het digitaal wedstrijdblad. 

We hebben een vergadering gehad met een bedrijf dat ons software kan aanbieden 

voor het inplannen van de scheidsrechters. Andere bedrijven worden ook nog 

geconsulteerd. Momenteel bekijken we ook nog altijd verkennend of het digitaal 

inplannen van scheidsrechters voor de VHV een plus kan betekenen. 

 

- Cel Competitie: huidige stand van zaken (Marc) 

Alles rond de huidige regeling/stavaza is gecommuniceerd naar de clubs toe. 

Voorlopig mag er enkel competitie georganiseerd worden voor de U12 en de M13. 

Beiden vallen onder de regiocompetities, de regio’s kunnen dus voor zichzelf beslissen 

of en hoe ze hierin meegaan. We wachten verder af op de beslissingen van de federale 

overheid die op 15 januari 2021 opnieuw samenkomt. 

 

7. Varia 

- De VHV kan een eigen Teams-kanaal aanmaken om efficiënter te werken, documenten 

te delen en op te slaan, zodat deze niet altijd heen en weer gemaild moeten worden. 

Vragen/Opmerkingen over het verslag kunnen dan op voorhand al gegeven worden. 

Tom wil dit wel ondersteunen, maar pas als Dries echt aan de slag is. 

 

- Patrick en Dries bekijken donderdag, samen met de personeelsleden, hoe het 

thuiswerk gemaximaliseerd kan worden alsook om vanaf volgende week technische 

werkloosheid in te voeren. 

 

- Elke (sport)federatie worstelt met de vraag of ze (jeugd)leden gaat verliezen, of ze 

zal inkrimpen door Corona. We moeten nadenken hoe we onze huidige leden aan ons 

kunnen binden en hoe we nieuwe (jeugd)leden gaan aantrekken? Donderdag 
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08/01/2021 zal hierover een teamoverleg plaatsvinden. We zouden contact kunnen 

opnemen met de clubs om te vragen hoe het gaat en nadenken hoe wij vanuit de 

federatie clubs kunnen ondersteunen en waar de noden liggen, alsook een actieplan 

opstellen om meteen uit te voeren en stappen te zetten om dit z.s.m. aan te pakken. 

 

- Momenteel bereidt men een scheidsrechtercursus voor (de eerste zou plaatsvinden in 

Limburg, virtueel). Voor de jeugd wordt er (nog) niet gewerkt aan een cursus. 

 

- Als scheidsrechters 2 wedstrijden na elkaar of op dezelfde dag fluiten, mogen 

verplaatsingskosten vanaf het thuisadres worden geteld, ook als men daar niet 

vertrekt. 

 

- Probeer digitaal veel visibiliteit te creëren! We moeten proberen onszelf in de kijker 

te plaatsen, de sport breder bekend te maken en in de spotlight te zetten, onder 

meer via speelhandbal.be en challenges. De VHV heeft recentelijk Instagram en 

TikTok aangemaakt. Dat leeft en we hebben al heel wat volgers, maar de 

bekendmaking aan en de inzet van de clubs hierin kan nog veel beter. Eric is hiervan 

op de hoogte. Eric moet zich ook meer gaan bezighouden met interne communicatie 

(communiceren naar de clubs, de clubs bij bepaalde zaken betrekken,…). Verder  

moet er promotie gemaakt en ingezet worden op positieve motivaties m.b.t. 

beweging. MarCom kan hieromtrent het communicatieplan evalueren en bekijken wat 

er op korte termijn nodig is. 

 

Ondertekening documenten: 


